
Protokół nr 6/11
z posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego

w dniu 29marca 2011 r.

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, sala 101
Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 11.00, zakończono o 12.30
Przewodniczył: - Z-ca Przewodniczącego Komisji Stanisław Pałusewicz
Protokółowała Joanna Korzeniewska Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji - zgodnie z listą obecności
Osoby spoza Komisji - zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Sokółka na 2011 rok.
4. Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad i trybu przyznawania,

wstrzymywania i pozbawiania stypendiów sportowych zawodnikom osiągającym wysokie
wyniki sportowe w międzynarodowym i krajowym współzawodnictwie sportowym.

5. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy Sokółka
środków stanowiących fundusz sołecki.

6. Wolne wnioski.

Ad.l.
Otwarcie i przyjęcie porządku obrad.
Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia.

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia.

Ad.3
Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Sokółka na 2011 rok przedstawił Burmistrz
Stanisław Małachwiej, wnosząc jednocześnie autopoprawkę polegającą na wprowadzeniu inwestycji
wykonywanej wspólnie z Zarządem Dróg Wojewódzkich remont chodników na ul. Kryńskiej od
przejazdu do ul. Majowej po prawej stronie- wartość inwestycji 600 tys. zł. gmina dokłada połowę
czyli 300 tys. zł.
Radny S.Pałusewicz zapytał czy alejka też będzie wykonana?
Burmistrz S.Małachwiej odpowiedział, że nie bo alejka jest nadal własnością Skarbu Państwa.
Z-ca Przewodniczącego zaproponował przegłosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką.
Komisjajednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.4
Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad i trybu przyznawania, wstrzymywania i
pozbawiania stypendiów sportowych zawodnikom osiągającym wysokie wyniki sportowe w
międzynarodowym i krajowym współzawodnictwie sportowym przedstawił Zastępca Burmistrza
Krzysztof Szczebiot.
Radny Ł.Moździerski zapytał jak funkcjonowała do tej pory uchwała z 2009 roku?
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot nie było środków w budżecie na ten cel.



Z-ca Przewodniczącego zaproponował przegłosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.5
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy Sokółka środków
stanowiących fundusz sołecki przedstawił Burmistrz Stanisław Małachwiej .
Dyskusji nie było.
Z-ca Przewodniczącego zaproponował przegłosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.6
Wolne wnioski.
Z-ca Przewodniczącego Pan Pałusewicz odczytał pismo Prezesa Spółdzielni Mieszkaniowej w
Sokółce w sprawie Miejskiego Przedsiębiorstw Wodociągów i Kanalizacji.
Burmistrz S.Małachwiej odpowiedział, że sprawa zostanie wyjaśniona.
W wolnych wnioskach Komisja poruszyła sprawę objazdu po ulicach które są zaplanowane do
remontu w 2011 roku.
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Protokół
Joanna orzeniewska


